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Österlens vattenråd  

Protokoll årsstämma Trydegården 2015-04-28 
 

Närvarande: Ulrica Svärd  Högesta & Christinehofs förvaltnings AB 
 Lillemor Widh  Hörby kommun 
 Mikael Ulvholt  Hörby kommun 
 Birger Bernhoff 
 Sven Sassersson  Tommarpsåns Fiskevårdsområdeförening 
 Tina Bergström Darrell Tomelilla kommun 
 Peter Boström  Tomelilla kommun 
 Kenth Ljungberg  Naturskyddsföreningen i Kristianstad 
 Carl Malmquist  Tomelilla kommun 
 Bertil Thorsson 
 Lotta Hedström  Tomelilla kommun 
 Lars Collvin  Länsstyrelsen i Skåne län 
 Kurt Hagenrud  Hörby Kommun 
 Ronny Hammar  LRF 
 Michael Dahlman  Kristianstads kommun 
 Bengt Bengtsson  Simrishamns kommun 

 
 

1. Ordförande Kurt Hagenrud hälsade alla välkomna och öppnade mötet. 

2. Kurt Hagenrud valdes till ordförande för mötet. 

3. Beslutades att röstlängden justeras vid behov. 

4. Dagordningen, som skickats ut i förväg, fastställdes. 

5. Bengt Bengtsson valdes till sekreterare för mötet. 

6. Till justerare valdes Bertil Thorsson och Kenth Ljungberg. 

7. Utlysningen av stämman godkändes. 

8. Styrelsens verksamhetsberättelse, inklusive årets undersökningar och projekt: 

a. Michael Dahlman redovisade resultat av flödesmätningar och fysikalisk-kemiska 

provtagningar. Flödesmätningarna ger möjlighet att räkna ut faktisk transport av 

näringsämnen och en få en tydligare jämförelse till påverkan från reningsverket i 

Maglehem. Mikael redogjorde för resultaten av provtagningarna 2007-2014: Syre 

(OK), konduktivitet (svagt ökande trend, turbiditet (stigande trend, möjligen 

klimatbetingad), TOC och absorbans (stabilt), kväve (generellt sjunkande tendens), 

samt fosfor (generellt stigande halter, vilket är ovanligt). I Tommarpsån klart stigande 

halter av både kväve och fosfor, särskilt nära mynningen. Styrelsen kommer att gå 
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vidare med ett särskilt möte angående provtagningsprogrammet och analys av 

resultaten. 

b. Lars Collvin redogjorde för resultaten av bottenfaunaundersökningar och provfisken, 

metoder för provtagningen och de olika indexsystem som används vid 

utvärderingen. Förra årets resultat var överlag förhållandevis bra i alla åar och visar 

på obetydlig föroreningspåverkan. Dock dåligt resultat för öring i Komstadån.  

c. Lars och Michael informerade om SRK-projektet. Syftet har varit att undersöka 

möjligheten för nya medlemmar att uppfylla krav på egenkontroll av utsläpp till 

recipient. En litteraturstudie skulle göras av SLU, men på grund av uteblivna bidrag 

avbröts projektet och vattenrådet ska på egen hand försöka utveckla verksamheten. 

d. Det påpekades att verksamhetsberättelsen bör undertecknas av styrelsen eller att det 

här redovisas vilka personer som varit styrelsemedlemmar under perioden. 

 

9. Ekonomi. Bengt Bengtsson redogjorde kort för det ekonomiska läget, utgifter och inkomster. 

Den ekonomiska redogörelsen godkändes. 

10. Birger Bernhoff föredrog revisionsberättelsen. Revisorerna tillstyrkte att styrelsen beviljas 

ansvarsfrihet för 2013. 

11. Årsstämman beslutade att bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året. 

12. Balansräkningen och medelsdispositionen fastställdes. 

13. Till ordförande för vattenrådet för ett år valdes Kurt Hagenrud (Hörby kommun). 

14. Beslutades att antalet medlemmar i styrelsen ska vara oförändrat, således fem ordinarie och 

fem ersättare. En representant för Länsstyrelsen adjungeras till styrelsen. 

15. Beslutades att som ny ordinarie styrelseledamot på 2 år utse Peter Åberg (Simrishamns 

kommun). Kvarstående ledamöter i ytterligare 1 år sedan förra valet är Michael Dahlman 

(Kristianstads kommun), David Mårtensson (LRF) och Charlotte Lindström (Tomelilla 

kommun). 

16. Beslutades att som ersättare på 1 år utse Inger Hansson (Kristianstads kommun), Bengt 

Bengtsson (Simrishamns kommun), Ulrika Svärd (Högesta & Christinehof Förvaltnings AB), 

Sven Sassersson (Tommarpsåns Fiskevårdsområdesförening) och Kenth Ljungberg 

(Naturskyddsföreningen i Kristianstad). 

17. Beslutades att som ordinarie revisorer för 1 år utse Jan-Evert Nilsson och Birger Bernhoff. 

Beslutades att som ersättare för ett år utse Nils-Åke Johannesson. En plats lämnades vakant. 

18. Beslutades att som valberedning utse Ronny Hammar, Martin Greiff och Tina Bergström 

Darrell. Ronny Hammar ska vara sammankallande. 

19. Beslutades att utse Simrishamns kommun som kassaförvaltare för kommande 

verksamhetsår. 

20. Beslutades att medlemsavgifter till vattenrådet ska vara oförändrade och att avgifterna för 

recipientkontrollen räknas upp enligt konsultprisindex som vanligt.  

21. Bengt Bengtsson föredrog förslag till arbetsplan och budget. Stämman beslutade godkänna 

redovisning av arbetsplan och budget. 
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22. Styrelsen informerade om remissvaret till Vattenmyndigheten. 

23. Inga motioner har lämnats in. 

24. En fråga om styrelseledamöters och ersättares inbördes förhållande diskuterades kort.  

25. Kurt Hagenrud avslutade stämman. 

 

 

 

Vid protokollet 

 

 

 

 

 

 

Bengt Bengtsson 

 

 

 

Justeras 

 

 

 

 

 

 

Kenth Ljungberg    Bertil Thorsson 


